

# KIOSK DIMENSIONS INC.

PROJET  
APPROUVÉ  
APPROVED  
PROJECT

•  
31/07/2020

## Sommaire de la contribution FAREOSO

S'entourer d'experts accompagnateurs pour commercialiser leurs cubicules dans le but de peaufiner leur plan stratégique, valider leurs idées et tester divers marchés. Revoir l'architecture du site internet de l'entreprise. Intégrer la rédaction de mots clés, le design web UX et UI. Programmer et déployer ces nouvelles informations. Optimiser le site pour le moteur de recherche. Développer l'image de marque « Cubicule » (branding). Homologuer les nouveaux produits. Pour ce faire, ils doivent créer un prototype pour chacun de leurs produits et répondre à toutes les exigences sanitaires.

\*\*\*\*\*

## Summary of FAREOSO contribution

Surround themselves with expert advisors to market their cubicles with the goal of refining their strategic plan, validating their ideas, and testing various markets. Review the architecture of the company's website. Integrate keyword writing, UX and UI web design. Program and deploy this new information. Optimize the website for search engines. Develop the "Cubicule" brand image (branding). Certify the new products. To do this, they must create a prototype for each of their products and meet all health and safety requirement.

3072, rue Champlain  
Bourget ON, K0A 1E0  
613-487-2996

[www.kioskdimensions.com](http://www.kioskdimensions.com)



**Coût du projet**  
**Project cost**

20,918 \$

**Contribution FAREOSO**

18,826 \$